



AEROPHILE

NEWSLETTER - NOVEMBER 2025

JOIN US AT [IAAPA EXPO 2025!](#)

Rejoignez-nous au [IAAPA Expo 2025](#) !



IAAPA Expo 2025

November 17 - 21, 2025 | Orlando

Visit us at booth # 4606

Attend for FREE as our guest!

Ask us for the promo guest code at aerophile@aerophile.com and register below.

REGISTER NOW



Want to turn your site into an unforgettable landmark?

Vous souhaitez transformer votre site en un lieu incontournable ?

Our monumental helium balloons have already lifted **millions of passengers** around the world since 1993.

And now, **we also lift the Olympic Cauldron** of Paris 2024.

Yes, *that* Olympic Cauldron!

👉 Proven crowd magnet for theme parks and tourist destinations.

👉 Low environmental impact, high emotional impact.

👉 Aerial views they'll never forget and always share.



Nos grands ballons à hélium ont déjà transporté des millions de passagers à travers le monde. Aujourd'hui, nous faisons également flotter au-dessus de Paris la vasque olympique des Jeux de Paris 2024. Si des icônes mondiales choisissent Aerophile, vos visiteurs le feront aussi !



Have a drink while enjoying a spectacular view!

Prenez un verre en profitant d'une vue spectaculaire !

To create these kinds of exceptional moments, we invented **the Aerobar, the only aerial bar**. Its rotative gondola accommodates 16 passengers and rises to a height of 35 m, offering incredible views and real thrills ... while boosting your food and beverage revenues.

The Aerobar is both an attraction and a revenue-generating bar: two in one!



Pour ce genre de moments exceptionnels, nous avons inventé l'Aerobar, le seul bar aérien. Sa nacelle rotative accueille 16 passagers et s'élève à 35 m, offrant des vues spectaculaires et des sensations fortes ... tout en générant des revenus : du deux en un !

Let's discuss your project together!
Schedule a meeting at aerophile@aerophile.com

Orange County Convention Center (OCCC)

9400 Universal Boulevard, Orlando, FL 32819 U.S.A.

IAAPA Expo is held in the OCCC North and South Building.



Interested in our balloons and Aerobars? Come and meet us!

Let's talk about your project on our Booth #4606 at IAAPA Expo Orlando, the leading event for the attractions industry.

Intéressé par nos ballons et Aerobars ? Venez nous rencontrer !

Parlez-nous de votre projet sur notre stand #4606 au IAAPA Expo, l'événement phare de l'industrie des attractions.

Want to know more about our balloons and Aerobars? Contact us!

aerophile@aerophile.com

Vous souhaitez en savoir plus sur nos ballons et Aerobars ? Contactez-nous !

aerophile@aerophile.com

